
 

 

 

「太興 APP」 優惠 

‘Tai Hing APP Privilege 

 

條款及細則： 

1. 優惠券只適用於太興、敏華冰廳、茶木、亞參雞飯、靠得住、錦麗、Tommy 

Yummy、點煲、餃子駅、餃子鎮、瓊芳冰廳、Bingle Bingle、滿山台北、一橋拉麵

及TOKENYO韓式烤肉料理之香港分店(香港機場分店除外)。 至12月15日。 

2. 優惠券全日適用。 

3. 部分品牌堂食需另收加一服務費，並以原價計算(四捨五入計算至元位)。  

4. 優惠券只限分店堂食或外賣自取；太興App內外賣自取及外送速遞使用。  

5. 顧客需消費滿$100或以上，方可使用本券。 

6. 優惠券不可兌換現金，亦不可與折扣優惠券或其他優惠同時使用。  

7. 優惠券只限使用一次，每張單只限使用一張，截圖或影印版本恕不接受。  

8. 查詢熱線(辦公時間)：2111 6706 

9. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此

優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。 

10. 本公司及太興飲食集團保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠的權利，而

不作另行通知。 

11. 如有任何爭議，本公司及太興飲食集團保留最終決定權。 

 
Terms and conditions: 

1. The voucher is valid at Tai Hing, Men Wah Bing Teng, TeaWood, Asam Chicken Rice, 
Trusty Congee King, Phở Lệ, Tommy Yummy, Dimpot, Dumpling Station, Dumpling 
City, King Fong Bing Teng, Bingle Bingle, ManShan Taipei, Bashi Ramen,and TOKENYO 
Korean BBQ Cuisine branches in Hong Kong (excluding Hong Kong Airport location) 
until December 15. 

2. The voucher is valid all day. 
3. Some brands may charge an additional service fee for dine-in, calculated based on the 

original price (rounded to the nearest dollar). 
4. The voucher is valid for dine-in or takeaway at branches, as well as orders through the 

Tai Hing App for pickup and delivery. 
5. Customers must spend a minimum of $100 to use the voucher. 
6. The voucher cannot be exchanged for cash or combined with other discount coupons 

or promotions. 
7. Each voucher can only be used once, and only one voucher per order is allowed. 

Screenshots or photocopies will not be accepted. 
8. Inquiry Hotline (Business Hours): 2111 6706 
9. This offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone 

Company Limited ("the Company") assumes no responsibility and/or liability for any 
services or products related to this offer. 

10. The Company and Tai Hing Group reserve the right to modify or terminate this 
promotion at any time without prior notice. 

11. In case of any disputes, The Company and Tai Hing Group reserve the right to make 
final decisions. 


